



**The Arrangement of S.3 Territory-wide System Assessment (TSA) Oral Assessment 2024**  
**有關 2024 年中三級全港性系統評估說話評估之安排**

Dear Parents,  
各位家長:

The S.3 TSA oral assessments will be held on 24 April 2023 (Wed). Candidates are selected randomly by the HKEAA. The details are listed in the table below. Selected students who are unable to attend the examination due to illness/special reasons should submit a leave application to the school in accordance with relevant procedures. Parents are kindly requested to remind your son/daughter to do revision for the assessments. Thank you for your attention.

Date of Exam	考試日期	24 April 2024 (Wed)	2024 年 4 月 24 日 (三)
Time of Exam	考試時間	8:45 – 11:30 am	早上 8:45 至 11:30
Venue of Exam	考試地點	Room 414 or 415. Students will be led by school staff to the exam venues	本校 414 及 415 室 屆時將會有學校職員帶領學生到考試地點
Teacher-in-charge	負責老師	Ms Lam Nga Fung	林雅楓老師
Fallback Date	後備日	26 April 2024 (Fri)	2024 年 4 月 26 日 (五)

2024 年中三級全港性系統評估說話評估將於 2024 年 4 月 24 日 (三) 舉行。考生將會由香港考試及評核局隨機選出。詳情請參閱上表。因病/特殊原因不能參加考試的學生，請按有關程序向學校提出請假申請。亟盼 台端能鼓勵 貴子女努力溫習及認真應考。特此函告。



Christian Alliance Cheng Wing Gee College  
宣道會鄭榮之中學

Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長  
22 April 2024 2024 年 4 月 22 日